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Styrelsemöte 05/24 | Protokoll

Tid:   onsdag 14.2.2024 klockan 09.00 

Plats:   Lena, Åbo samt via zoom.

Kallade: SO Jonne Kunnas 

    VO Amanda Byskata 

    Oscar Björkell 

    Sini Eriksson 

    Emilia Melén 

    Julia Michelsson 

    Niko Sandberg 

    Jan Welroos 

 

Övriga kallade: GS Sandra Österlund 

SOM Petra Lindblad  

KOM Mari Frelander 

SEÅ Nora Möller 

SEV Amanda Ehn 

62 Mötets öppnande 

SO Kunnas öppnade mötet kl: 09:06 

63Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutförhet 

Styrelsen är beslutförd då 2/3 av ledamöterna inkluderat styrelseordförande eller vice ordförande är när-

varande. (Förvaltningsinstruktion, 31 §) 

Mötet konstaterades vara stadgeenlig och beslutför, alla styrelsemedlemmar är på plats. 

63 Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes som sådan. 

64 Meddelanden 

Styrelsen  

31.1 Styrelsen i Åbo, GS, VD hälsade på Stiftelsen för Åbo Akademi. Under tillfället diskuterades aktuella frågor kring 
fastighetsinförskaffningar.   
8-9.2.  Styrelsen, GS och SOM deltog i Finlands studentkårers förbunds startseminarium i Uleåborg.  

Ordförande  

5.2 Ledningsrådsmöte  
6.2 SO Kunnas träffade Grupp 40000 ordföranden och planerade på samarbete som skall drivas under året. Under mötet 
diskuterades också inkludering av Åbo yrkeshögskolors studentkårer.   
10.2 SO Kunnas deltog på Sigma 65 årsfest  

Högskolepolitik  

5.2. SOM Lindblad deltog i träff för högskolepolitiska experter  inom FSF:s för att diskutera förslaget till ny finansieringsmodell 
för universiteten.   
8.2 Styrelsemedlem Sandberg träffade under FSF:s startseminarium represetanter från HUS, AUS, SHS och VYY för att 
diskutera svenskans ställning i FSF.  
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Socialpolitik  

1.2 Styrelsemedlem Björkell deltog på skolning inför samarbete med SHVS  
1.2 SO Kunnas och styrelsemedlem Björkell träffade Folkhälsan och diskuterade kring deras projekt växthus. Projektets plan är 
att lyfta fram mentaltjänster för studeranden och erbjuda lågtröskel stöd. ÅAS skall utvärdera ifall de är med och stöder 
projektet och på vilket sätt.  
12.2 SOM Lindblad deltog i möte för ÅA:s expertgrupp för studerandes välbefinnande  

Företagssamarbete  

2.2 VO Byskata deltog på möte med OP Åbonejden för att diskutera ett eventuellt samarbetsavtal. Från OP:s sida är de positiva 
till att inleda ett samarbete och vidare diskussioner förs under våren.  

Studentkultur  

6.2. SOM Lindblad höll utbildning om trygga evenemang och trakasseriförebyggande arbete för en specialförening.   
13.2 Studentkåren ordnade Fastlaskiainen i Åbo och Vasa. Evenemangen lyckades fint på båda orterna och styrelsen fick mycket 
positiv feedback.  

Övrigt  

12.2. Styrelsemedlemmarna Welroos, Michelsson och Eriksson, samt serviceexpert Ehn träffade dekanen Michaela Pörn och 
enhetschefen Anna Smirnoff. 

 

65 Fastställande av principer för ÅAS representation för år 2024 

Föredragare: GS Österlund 
 
För att jämlikt och inom budgetramarna kunna sköta ÅAS representation bör styrelsen godkänna principer 
för representation för år 2024. 

Tidigare år har representationsprinciperna fastställts enligt följande: 

Styrelsen, fullmäktigeordförande, verkställande direktören samt generalsekreteraren representerar 

Studentkåren. Vid undantagsfall kan styrelsen bestämma att någon annan representerar Studentkåren. 

Huvudprincipen vid årsfestdeltagande är att ÅAS betalar en hel årsfestavgift. Ifall flera av ovannämnda 

personer deltar kan de representera ÅAS men kostnader ersätts för fler än en deltagare bara ifall styrelsen 

specifikt beslutar så. Studentkåren betalar inte sillfrukostavgifter ifall de inte ingår i årsfestavgiften. 

Studentkåren betalar inte heller eventuella alkoholportioner, om dessa inte ingår i årsfestavgiften. 

Resekostnaderna betalas enligt billigaste färdmedel och logialternativ, om sistnämnda inte kan ordnas 

av deltagaren själv. 

ÅAS strävar efter att delta varje år i följande årsfester; AUS, HUS, Justus, JYY, Novium, SHS, SSHV, Trey, 

TUO, TYY, Vamok och VYY. ÅAS deltar även i andra studentkårers fester på 1-, 5- och 10-årsjubileum. 

ÅAS deltar även i specialföreningars årsfester då de firar 1-, 5- eller 10-årsjubileum och då ersätts hela 

representationskostnaden. När styrelsemedlemmar deltar i någon av följande årsfester ersätts en 

deltagaravgift: Stubi, Justus, Politivas, Finlands svenska lärarstuderandes förening (FSLF), SF, MK, KK, 

HF, TSF samt de egna nationernas årsfester. På dessa årsfester deltar styrelsen i mån av möjlighet. Som 

årsfestgåva ges 10,00 euro till ett av styrelsen bestämt mål på alla årsfester som ÅAS representerar på. 
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Beslutförslag: Styrelsen beslutar att godkänna principer för ÅAS representation enligt diskussion. Styrelsen 
beslutar även att årsfestgåvor doneras till välgörande ändamål. 
 
SO öppnar för diskussion: 
Sini: Varför har Justis och SSHV tagits bort.  
GS: De är inte studentkårer.  
 
Emilia: Föreslår välgörande ändamål för studerandes välmående.  
Sini: Föreslår Mieli 
Jan: Understöder 
Niko: Understöder 
SO: Understöder.  
 
SO stänger diskussion. 
 
Beslut:  Styrelsen beslutar att lägga till följande i representationspreciseringarna ” I specialfall kan styrelsen 
via styrelsemöte godkänna deltagande på övriga årsfester på ÅAS bekostnad”.  Representationsprinciperna 
för 2024 ser ut på följande sätt:  
 

Styrelsen, fullmäktigeordförande, verkställande direktören samt generalsekreteraren representerar 

Studentkåren. Vid undantagsfall kan styrelsen bestämma att någon annan representerar Studentkåren. 

Huvudprincipen vid årsfestdeltagande är att ÅAS betalar en hel årsfestavgift. Ifall flera av ovannämnda 

personer deltar kan de representera ÅAS men kostnader ersätts för fler än en deltagare bara ifall styrelsen 

specifikt beslutar så. Studentkåren betalar inte sillfrukostavgifter ifall de inte ingår i årsfestavgiften. 

Studentkåren betalar inte heller eventuella alkoholportioner, om dessa inte ingår i årsfestavgiften. 

Resekostnaderna betalas enligt billigaste färdmedel och logialternativ, om sistnämnda inte kan ordnas 

av deltagaren själv. 

ÅAS strävar efter att delta varje år i följande årsfester; AUS, HUS, JYY, Novium, SHS, Trey, TUO, TYY, 

Vamok och VYY. ÅAS deltar även i andra studentkårers fester på 1-, 5- och 10-årsjubileum. 

ÅAS deltar även i specialföreningars årsfester då de firar 1-, 5- eller 10-årsjubileum och då ersätts hela 

representationskostnaden. På dessa årsfester deltar styrelsen i mån av möjlighet. I specialfall kan 

styrelsen via styrelsemöte godkänna deltagande på övriga årsfester på ÅAS bekostnad Som årsfestgåva 

ges 10,00 euro till ett av styrelsen bestämt mål på alla årsfester som ÅAS representerar på. 

 
 Styrelsen beslutar även att donera årsfestgåvor för 2024 till Mieli ry. 

66 Fastställande av principer för intressesektorns penningrörelse år 2024 

Föredragande: GS Österlund 
 
Fullmäktige, styrelsen, ekonomidirektionen samt tjänstemän med ansvar för ekonomisk administration 

ansvarar för ÅAS ekonomi. ÅAS medlemsavgift får inte användas till andra utgifter än de som förorsakas av 
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verksamhet som företas i syfte att förverkliga ÅAS mål. Ekonomiska beslut kan endast fattas av ÅAS 

förvaltande organ om dessa inte uttryckligen överfört denna rätt på utskott eller tjänsteinnehavare.  

Intressesektorns räkningar och betalningsförpliktelser godkänner generalsekreteraren enligt principer 

fastställda av styrelsen. Utgifter som berör generalsekreteraren godkänner styrelseordförande. Räkningar 

ska vara sammankopplade med studentkårens verksamhet, sakliga samt godkännbara enligt gällande 

beslut. 

  

Beslutsförslag: Styrelsen beslutar att ÅAS generalsekreterare kan godkänna intressesektorns räkningar 

och betalningsförpliktelser upp till 5000 euro när det gäller regelbundna löpande utgifter samt större 

summor om dessa förorsakats av förpliktelser som ÅAS har genom lag eller tidigare beslut av styrelse eller 

fullmäktige. Styrelsen skall föredra sådana utgifter för verksamheten som inte budgeterats i samband med 

preciseringen av verksamhetsplanen och är större än 50 euro till styrelsemötet. Inköp av alla slag av 

styrelsemedlem eller av ÅAS anställd eller till organisationen genom uppdrag anknuten person ska alltid 

meddelas till och godkännas av generalsekreteraren i förväg. Styrelsen beslutar också att styrelsen utan ett 

skilt styrelsebeslut kan skicka högst tre representanter till FSF:s sektorträffar.    

 

SO öppnar för diskussion.  

SO stänger diskussion 

 

Beslut:  Enligt beslutsförslag. 

 

67 Styrelsens 2024 preciseringar 

Bilaga 1 – Styrelsens preciseringar  

Föredragande: SO Kunnas  

Styrelsen 2024 har gjort preciseringar om sin verksamhet. Preciseringarna baserar sig på 

verksamhetsplanen för 2024. Preciseringarna godkänns av kårfullmäktige.  

Beslutsförslag: Styrelsen godkänner bottenförslaget för preciseringarna och överlåter de till fullmäktige. 

SO öppnar diskussion. 

Emilia: Understöder 

Stänger diskussion 

Beslut: Enligt beslutsförslag.  

68 ÅAS utlåtande om förslag till förordning gällande en reform av universitetens finansieringsmodell    

Bilaga 2 – utkast till utlåtande  

Föredragande: SOM Lindblad  
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Undervisnings- och kulturministeriet har berett ett utkast till statsrådets förordning om ändring av 

statsrådets förordning om universiteten samt till undervisnings- och kulturministeriets förordning om 

beräkningskriterierna för universitetens basfinansiering.   

Förslagen till förordningar baserar sig på det förslag till nya finansieringsmodeller för universiteten och 

yrkeshögskolorna från och med 2025 och om författningar som gäller dem, som lagts fram av en brett 

sammansatt arbetsgrupp vid undervisnings- och kulturministeriet för en reform av finansieringen och 

styrningen av högskolorna.  

Utlåtanden om förslaget kan lämnas in till UKM via ett formulär senast 20.2. Planeringschef Thomas 

Westerlund som bereder ÅA:s utlåtande har meddelat att kommentarer kan ges senast 12.2.   

Förslaget till ny finansieringsmodell innehåller bl.a. en minskad strategisk andel som UKM eller ministern 

med kortare varsel kan besluta om. ÅAS understöder den nya modellens förslag om att den strategiska biten 

grundar sig på universitetets egen strategi.   

ÅAS motsätter sig förslagen om att belöna universiteten för andelen förstagångssökande som antas och att 

en examen avlagd av en person som har en examen på samma nivå från tidigare ska ge mindre pengar i 

relation till en första examen. ÅAS är också kritisk till viktningen av resurserna för examina, studietiden 

spelar för stor roll. Här finns alltså skäl till oro, förutseende och självbevarelsedrift.  

Beslutsförslag: Styrelsen godkänner den bifogade texten som sitt utlåtande om förslag till förordning 

gällande reformen av universitetens finansieringsmodell.   

SO öppnar diskussion 

SO stänger diskussion 

Beslut: Enligt beslutsförslag.  

 

SOM Lindblad avlägsnar sig kl: 09:52 

 

69 Föredragning om specialförenings kårfadderskap  

Bilaga 3: Lista över Åbo Akademis studentkårs specialföreningar  

Föredragande: Styrelsemedlem Melén  

För att stöda specialföreningar utses traditionsenligt för varje specialförening en huvudsaklig 

kontaktperson, kårfadder vid Åbo Akademis studentkår. Kårfaddern är en styrelsemedlem i ÅAS.  
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Kårfadderns uppgift är att värna om respektive specialförening hen är kårfadder för. Detta innebär att ta 

kontakt med specialföreningen, gärna träffas med specialföreningens styrelse, erbjuda stöd, erbjuda hjälp 

och upprätthålla kårfadder kontakten med specialföreningen under årets gång.   

Beslutsförslag: Styrelsen delar upp kårfadder ansvar sinsemellan baserat på den bifogade listan över 

specialföreningar under styrelsemötet.   

SO öppnar diskussion 

SO stänger diskussion 

Beslut: Styrelsen beslutar att dela upp ansvaret av kårfadderskap enligt bilaga.  

 

70 Blodgivning i samarbete med Blodtjänst på Åbo Svenska Teater    

Föredragare: styrelsemedlem Björkell   

ÅAS tillsammans med Röda Korsets Blodtjänst-grupp har i fler års tid tillsammans ordnat blodgivning. I år 

ordnas det blodgivning på Åbo Svenska Teater den 13 mars klockan 12-18. Temat för blodgivningen är 

”halare”, dvs. personalen klär sig i halare. Målet är att få 50 studerande att ge blod på teatern. Alla som ger 

blod får halarmärke som Blodtjänst delar ut. I slutet av dagen får några studeranden ett litet pris. 

Tidsbokningen för blodgivningen är öppen och finns när man söker på ”Åbo svenska teater”. Till 

blodgivningen behövs dessutom två personer som bokför vem som varit på plats. Åbo Svenska Teater och 

Blodtjänst skickar material som vi delar med oss på våra SoMe-kanaler och nyhetsbrevet. Evenemanget 

medför inga kostnader.   

Beslutsförslag: ÅAS deltar i blodgivningen på Åbo Svenska Teater, marknadsför evenemanget och väljer 

två styrelsemedlemmar som bokför antalet deltagare på evenemanget.   

SO öppnar för diskussion.  

GS Österlund: Kommer droppenpokalen delas ut?  

Björkell: Antar att det kommer delas ut.  

Beslut:  Enligt beslutsförslag.  

71 Viking Line båtkrediter till ÅAS specialföreningar   

Föredragande: VO Byskata   

ÅAS har ett samarbetsavtal med VikingLine, och som en del av avtalet erhåller ÅAS 1500 båtkrediter.1 

båtkredit motsvarar 1 euro, och krediterna kan användas för att få rabatterat pris på kryssningar. Styrelsen 

beslutade på sitt 03/24 möte att öppna ansökan. Specialföreningarna har kunnat skicka in ansökningar via 

en Lyyti-enkät, där de berättar kort om sina preliminära planer för resan, inklusive syfte, antal personer samt 
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datum. Föreningarna bör också i ansökan motivera varför de söker om krediter. Ansökan skulle öppnade 

30.1 och stängde 12.2 och utdelningen av båtkrediter meddelades om i ÅAS nyhetsbrev samt via mejl direkt 

åt föreningarna.  

Styrelsen beslutade att reservera 1000 krediter preliminärt för utdelningen. På basis av de inkomna 

ansökningarna bör nu styrelsen besluta om utdelning av krediter till specialföreningarna.   

Beslutsförslag: Styrelsen beslutar om utdelning av krediter till specialföreningarna baserat på de 

ansökningar som kommit in. 

SO öppnar diskussion 

Sandberg: Om man har bra förklaring så anser jag att man ska kunna söka för flera projekt. 

SO Kunnas: Om det finns krediter så kunde flera projekt få, men annars ska de fördelas ut till så många som 

möjligt. 

VO Byskata: Förra året fick varje förening 100 krediter, mitt förlag är att vi tänker likadant i år.   

GS Österlund: Påminner om at allt inte måste delats ut och vilka prioriteringar som diskuterats tidigare.  

Melén: Tycker att vi bara ger till medlemsevenemang. 

SO stänger diskussionen. 

Beslut: Styrelsen beslutar att dela ut 100 krediter till alla föreningar som ansökt för evenemang riktade till 

alla medlemmar.  

 

72 Specialföreningsmässa i Vasa  

Föredragande: Styrelsemedlem Eriksson  

Efter en diskussion med ordförandena för specialföreningar och enligt deras önskemål ändras 

specialföreningsmässans datum från 6.3. till 14.3.    

 Beslutsförslag: Styrelsen godkänner ändringen av datum för specialföreningsmässan. 

SO öppnar diskussion  

SO stänger diskussion 

Beslut: Styrelsen beslutar att flytta specialföreningsmässan i Vasa till 14.3.2024. 

 

Styrelsemedlem Eriksson avlägsnar sig kl 10:11 
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73 Kaffebjudning i Havtornen  

Föredragande: Styrelsemedlem Michelsson  

Kaffebjudning ordnas i form av öppet hus en gång på våren och en gång på hösten i Havtornen i Vasa. 

Tanken är att studerande ska känna sig mer välkomna att besöka styrelsen i Havtornen.  

Datumet för kaffebjudningen under vårterminen är torsdag den 22 februari klockan 12:00-15:00 i 

Havtornen. ÅAS bjuder på kaffe och smått och gott. Detta tas från budgetpost 3450 Kanslimaterial.   

Beslutsförslag: Styrelsen beslutar att kaffebjudning ordnas i havtornen torsdagen 22 februari, mellan 

klockan 12:00 – 15:00. Styrelsen godkänner även utgifter för kaffe och tilltugg. Detta tas från budgetpost 

3450. 

SO öppnar diskussion 

SO stänger diskussion 

Beslut: Enligt beslutsförslag. 

74 Errores chefredaktör 2024 

Föredragande: GS Österlund 

Studentkåren utger årligen tidningen Errores S:tae Valpurgis den 30 april. För att handha sammanställande 

och utgivning av Errores väljer styrelsen en chefredaktör som tillsammans med redaktörerna bildar Errores’ 

redaktion. Redaktörerna utses på chefredaktörens förslag av kårstyrelsen. Enligt reglemente för Errores så 

utgörs redaktionens arvode det eventuella överskott Errores enligt styrelsen fastställt bokslut inbringat. 

Fördelningen av vinsten utbetalas på av chefredaktören å redaktionens vägnar uppgjort förslag. 

Beslutsförslag: Styrelsen beslutar utlysa ansökningstiden för Errores chefredaktörsskap för år 2024. 

Sökande kan skicka sin intresseanmälan per e-post till kansli@studentkaren.fi. Ansökningstiden tar slut på 

söndag 25.2 kl 23.59. 

SO öppnar diskussion 

Melén: När kommer ansökan att öppnas?  

GS Österlund: Så fort som möjligt, helst denna vecka.  

Beslut: Enligt beslutsförslag  

75 Uppdraget som trakasseriombud vid ÅAS  

Fördragande: GS Österlund 



Styrelsemöte 05/24 | Protokoll 

14.2.2024 

   9 

  Tavastgatan 22, 20500 Åbo 
  Havtornen, Inre Hamnen, 65100 Vasa 
  www.studentkaren.fi 
  kansli@studentkaren.fi 

  +358 2 215 4650 

Sandra Österlund har valt att avgå som trakasseriombud i och med vikariatet som generalsekreterare vid 

ÅAS, styrelsen behöver därför utse en person som det andra trakasseriombudet vid sidan av SOM Petra 

Lindblad.  

Ur ÅAS jämlikhetsplan; ”ÅAS strävar efter att sänka tröskeln för anmälningar av sexuella trakasserier och 

diskriminering genom att informera studerande om hur man kan gå tillväga i trakasserisituationer och 

genom att utnämna två personer i personalen som trakasseriombud med tystnadsplikt.”   

Beskrivning av trakasseriombudens uppdrag hittas på ÅAS hemsida:  

Praxis vid ÅAS har varit att en man och en kvinna har posterna för att göra tröskeln så låg som möjligt att ta 

kontakt samt att ge en bild av att trakasserier och osakligt bemötande är något som berör alla. Detta även i 

enlighet med FSF:s rekommendationer till studentkårerna. Eftersom alla anställda nu är kvinnor går tyvärr 

inte detta att förverkliga denna gång. 

För uppdraget anses Serviceexpert Amanda Ehn lämplig som själv visat intresse i uppdraget. Ett 

trakasserombud på båda orterna skulle även bidra till ökad jämlikhet bland ÅAS tjänster på båda 

verksamhetsorterna.  

SEV Ehn har börjat bekanta sig med arbete som trakasseriombud och får introduktion till arbetet av GS 

Österlund samt SOM Lindblad. SEV Ehn har tidigare gått utbildning i restorativ medling.  

ÅAS trakasseriombud får ett tillägg på 36,56€ per månad för uppdraget.  

Beslutsförslag: Styrelsen beslutar att utse SEV Amanda Ehn till ett av ÅAS trakasseriombud. 

SO Öppnar för diskussion 

Welroos: Väldigt bra att det finns en i Vasa också!  

VO Byskata: Understöder, men det är viktigt att tänka på hur arbetstiden fördelas. 

Michelsson: Understöder 

SO Kunnas: Hur fungerar tillägget? 

GS Österlund: Det är samma tillägg oavsett om man är deltid eller inte.  

Belsut: Enligt beslutsförslag. 

 

Inbjudningar 

 

76 ISYY 14. årsfest 15.3 

Föredragande: GS Österlund 
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Itä-Suomen yliopiston ylioppilaskunna(ISYY) firar sin 14:e årsfest den 15.3 i Joensuu. Priset på årsfesten är 

125 euro, anmälan för inbjudna gäster stänger 15.2. 

Beslutsförslag: Styrelsen tackar och gratulerar ISYY inför deras årsfest. 

Björkell: Intresse finns, men passar inte denna gång. 

Beslut: Enligt förslag 

 

77 Alumnsits i Tenala 2.3  

Föredragande: GS Österlund 

Åbo Akademis Alumner ordnar sits i Tenala lördagen den 2 mars kl 18.00. Programmet består av 

rundvandring på Tenala mejeri samt middag på Restaurang Bakfickan. Priset är 65€, sista dagen för 

anmälan är den 12.2. 

Beslutförslag: Styrelsen tackar för inbjudan.  

Beslut: Enligt förslag 

 

78 Premiärinbjudan till Fröken Julie vid Åbo Svenska Teater 

Föredragande: GS Österlund 

Premiären av August Strindbergs Fröken Julie visas den 6.3.2024 kl 19:00. Inbjudan gäller två personer, 

deadline för anmälan är 21.2. 

Beslutsförslag: Styrelsen beslutar om deltagande på premiärvisningen.  

Melén: Intresserad.  

VO Byskata: Intresserad: 

Beslut: Styrelsemedlem Emilia Melén och Viceordförande Amanda Byskata deltar.  

 

79 Coimbra Group Annual Conference 

Föredragande: GS Österlund 

Åbo Akademi står tillsammans med Turun Yliopisto värd för konferensen, som ordnas den 4–8 juni. Temat 

för konferensen är: Research and Education – Most Impactful Together. 

Coimbragruppen är en organisation som förenar 40 europeiska universitet, som stärker 

internationalisering och akademiskt samarbete medlemmarna emellan. Både ÅA och TY har varit 
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medlemmar i över 20 år och ordnade årskonferensen tillsammans också år 2007. Konferensen kommer att 

vara ganska stor (200-300 deltagare) och samla såväl universitetsrepresentanter som studerande från 

hela Europa. TYY har också blivit inbjudna att delta i konferensen, likaså de lokala ESN avdelningarna (ESN 

ÅA, ESN Uni Turku och ESN Vaasa), som förutom deltagande i konferensen också kommer att ha en egen 

programpunkt för inresta ESN medlemmar. 

Inbjudan gäller särskilt den allmänna delen av konferensen, som ordnas i Logomo, den 6 juni kl. 9-17.30 + 

middag på Åbo båtvarv kl. 20. 

Beslutsförslag: Styrelsen beslutar om deltagande i Coimbra Group Annual Conference.  

SO öppnar diskussion. 

VO Byskata: Intresserad att delta.  

SO Kunnas: Kostar evenemanget?  

GS Österlund: Dubbelkollar kostnader.  

VO Byskata: Eventuellt kan ÅA stå för kostnader.  

 

Beslut:   Styrelsen noterar inbjudan till kännedom och att viceordförande Amanda Byskata intresserad att 

delta, eventuellt också internationella ärenden från Vasa.  

 

80 Övriga ärenden 

Sandberg: Svenskan i FSF diskuteras flitigt och det finns planer att göra ett utlåtande till FSF angående deras 

användning av svenska. SO Kunnas: Särskild vikt på att viktiga dokument är på båda språken. 

VO Byskata meddelar att styrelsen representationströjor är klara att hämtas.  

81 Mötets avslutande 

 

SO Kunnas avslutar mötet kl: 10:33 

 

 

Justerat 15.2.2024 
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Vid protokollet 

 

Styrelseordförande Jonne Kunnas 

 

Generalsekreterare Sandra Österlund

 


